



Information Station—Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~" You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Bureau has collaborated with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

You can spot an "Information Station" by its yellow, round "Information Station" sign with black letters. Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add "local characteristics" and "hospitability" to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765



借問站 友善服務真正讚

「借問一下，哪裡有好吃的？」、「借問一下，這裡的特產是什麼？」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題，來到借問站輕鬆的「借問一下……」，就會有讓人讚不絕口的驚喜！

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務，協助自由行旅客解決疑難雜症，交通部觀光局特別與全臺友善店家與服務單位合作設立「借問站」，讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口，您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌，借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外，並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」，就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗，可看見臺灣之美，也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」，快去借問一下！。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 0800-011765



人生地不熟 · 一問解千愁

New Information Stations—Enjoy friendly experiences

TAIWAN
WAVES OF WONDER
台灣魅力 賽喜無限

周邊地區旅遊諮詢服務



桃竹苗i-center旅遊服務體系

獅頭山遊客中心	新竹縣峨眉鄉七星村六寮60-8號	03-5809296
南庄遊客中心	苗栗縣南庄鄉東村大同路43號	037-824570

Taoyuan, Hsinchu, Miaoli i-center Travel Service Network

Lion's Head Mountain Visitor Center	No.60-8, Liuliao, Emei Township, Hsinchu County	03-5809296
Nanzhuang Visitor Center	No.43, Datong Rd., Nanzhuang Township, Miaoli County	037-824570

中彰投i-center旅遊服務體系

梨山遊客中心	臺中市和平區梨山里中正路95號	04-25981331
谷關遊客中心	臺中市和平區博愛里東關路一段102號	04-25951496
八卦山脈生態遊客中心	彰化市卦山路13之7號	04-7289608
松柏嶺遊客中心	南投縣名間鄉名松路二段181號	049-2580525

Taichung, Changhua, Nantou i-center Travel Service System

Lishang Visitor Center	No. 95, Zhongzheng Rd., Lishan Village, Heping Township, Taichung City	04-25981331
Guguan Visitor Center	No. 102, Sec. 1, Dongguan Rd., Boai Village, Heping Township, Taichung City	04-25951496
Baguashan Mountain Range Tourist Center	No. 13-7, Guashan Rd., Changhua City	04-7289608
Songboling Visitor Center	No.181, Minsong Rd., Sec. 2, Mingjian Township, Nantou County	049-2580525



24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 0800-011765

借問站資訊



飛翔單車

飛翔單車位於新竹市，是一個專為喜愛戶外運動與單車旅行的遊客所設立的租車與服務中心。這裡提供多樣化的單車選擇，包括登山車、公路車及親子車，適合不同年齡層與需求的旅客。除了租車服務外，飛翔單車也提供在地路線建議，讓遊客能輕鬆探索新竹的海岸風光、古蹟文化與城市街景。

Flying Bike

Flying Bike, located in Hsinchu City, is a rental and service center designed for travelers who enjoy outdoor activities and cycling tours. It offers a wide variety of bicycles, including mountain bikes, road bikes, and family bikes, suitable for visitors of different ages and needs. In addition to rental services, Flying Bike also provides local route recommendations, enabling travelers to easily explore Hsinchu City's coastal scenery, cultural heritage, and urban landscapes.



台灣好行・台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行（景點接駁公車）」服務將旅客從景點附近的臺鐵、高鐵等交通場站接送至主要觀光景點，是想自行規劃行程又不想開車或跟團的旅客，節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

The "Taiwan Tourist Shuttle" is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.



台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點，規劃多種精采套裝行程，悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化，發現臺灣無限魅力！「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽解說、旅遊保險及低成行人数等貼心服務，讓您輕鬆體驗低碳小旅行。

Taiwan Tour Bus—In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.



廣告



飛翔單車

地址：新竹市北區海濱路95號

電話：03-5360350

營業時間：週一至週五08:30-18:30
週六、週日08:00-19:00

位於新竹市，是一個專為喜愛戶外運動與單車旅行的遊客所設立的租車與服務中心。這裡提供多樣化的單車選擇，包括登山車、公路車及親子車，適合不同年齡層與需求的旅客。除了租車服務外，飛翔單車也提供在地路線建議，讓遊客能輕鬆探索新竹的海岸風光、古蹟文化與城市街景。

Flying Bike

Address: No. 95, Haibin Rd., North Dist., Hsinchu City
telephone: 03-5360350

business hour: 08:30-18:30 (Monday to Friday)
08:30-19:00 (Saturday & Sunday)

Flying Bike, located in Hsinchu City, is a rental and service center designed for travelers who enjoy outdoor activities and cycling tours. It offers a wide variety of bicycles, including mountain bikes, road bikes, and family bikes, suitable for visitors of different ages and needs. In addition to rental services, Flying Bike also provides local route recommendations, enabling travelers to easily explore Hsinchu City's coastal scenery, cultural heritage, and urban landscapes.



鄰近資訊

Food / Accommodation / Places to go

1 南寮魚鱗天梯
新竹市北區新港路
Nanliao Fish Scale Stairs
Xinguang Rd., North Dist., Hsinchu City

2 國際風箏賽場
新竹市北區新港路
International Kite Festival Grounds
Xinguang Rd., North Dist., Hsinchu City

3 新竹漁港碼頭
新竹市北區南寮里
Hsinchu Fishing Harbor Pier
Nanliao Village, North Dist., Hsinchu City

4 風力活動公園
新竹市北區
Wind Power Activity Park
North Dist., Hsinchu City

5 新竹漁港南海觀音亭
新竹市北區新港北路
03-5360635
Hsinchu Fishing Harbor
Nanhai Guanyin Pavilion
Xinguang N. Rd., North Dist., Hsinchu City
03-5360635

6 新竹漁港旅遊服務中心
新竹市北區南寮街261號
03-5360769
Hsinchu Fishing Harbor Visitor Service Center
No. 261, Nanliao St., North Dist., Hsinchu City
03-5360769

7 新竹17公里海岸風景區
新竹市北區海濱路173號
03-5216121
Hsinchu 17-kilometer Coastline Scenic Area
No. 173, Haibin Rd., North Dist., Hsinchu City
03-5216121

8 新竹南寮漁港南堤
新竹市北區
Hsinchu Nanliao Fishing Harbor
South Breakwater
No. 203, Nanliao N. Rd., North Dist., Hsinchu City

9 賞壽司
新竹市北區南寮街203號
03-5369898
Shang Sushi
No. 203, Nanliao St., North Dist., Hsinchu City
03-5369898

10 遇見 81
新竹市北區海濱路81-1號
03-5368685
Meet 81
No. 81-1, Haibin Rd., North Dist., Hsinchu City
03-5368685

11 飛翔單車
新竹市北區海濱路95號
03-5360350
週一至週五08:30-18:30
週六、週日08:00-19:00
Flying Bike
No. 95, Haibin Rd., North Dist., Hsinchu City
03-5360350

12 環保運動公園
新竹市北區海濱路180-4號
Environmental Sports Park
No. 180-4, Haibin Rd., North Dist., Hsinchu City
03-5368920 #4503

13 南寮臭豆腐
新竹市北區東大路四段130號
03-5362288
Nanliao Stinky Tofu
No. 130, Sec. 4, Dongda Rd., North Dist., Hsinchu City
03-5362288

14 夯臭豆腐 南寮連鎖店
新竹市北區天府路二段81-2號
0972-298800
Han Stinky Tofu Nanliao Branch
No. 81-2, Sec. 2, Tianfu Rd., North Dist., Hsinchu City
0972-298800

15 新竹市濱海低碳環境教育中心
新竹市北區海濱路240號
03-5368920 #4503
Hsinchu Coastal Low-Carbon Environmental Education Center
No. 240, Haibin Rd., North Dist., Hsinchu City
03-5368920 #4503

16 何家麵食
新竹市北區延平路三段289-2號
03-5360332
He Jia Noodles
No. 289-2, Sec. 3, Yanping Rd., North Dist., Hsinchu City
03-5360332

17 康樂公園
新竹市北區東大路三段377巷
Kangle Park
Ln. 377, Sec. 3, Dongda Rd., North Dist., Hsinchu City

18 海天一線看海區
新竹市北區
Horizon Seaview Area
No. 377, Sec. 3, Dongda Rd., Hsinchu City

19 呷胖 職人烘培
新竹市北區延平路三段275號
0983-392769
Jiapang Artisan Bakery
No. 275, Sec. 3, Yanping Rd., North Dist., Hsinchu City
0983-392769

20 南寮自行車道
新竹市北區
Nanliao Bikeway
No. 377, Sec. 3, Dongda Rd., Hsinchu City